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عقب نشینی همسر رئیسی از پذیرفتن پُست جدید
رئیس دانشگاه تهران گفت که جمیله علم الهدی پیشنهاد عضویت در شورای 

راهبردی دانشکده علوم خانواده را نپذیرفت.
به گزارش منیبان، پس از تشدید انتقادات به پست جدید همسر سید ابراهیم 
رئیسی، رئیس دانشگاه تهران گفت که جمیله علم الهدی پیشنهاد عضویت در 

شورای راهبردی دانشکده علوم خانواده را نپذیرفت.
البته او افزوده که جمیله علم الهدی بخاطر نداشتن وقت این پست را نپذیرفته 

است.

ویژه

چشم انداز استراتژی جدال ایران و اسرائیل

ادامه از صفحه 1
اگر درگیری متعارف در حال جوشــش، دلیل کافی برای هدایت اقدام نظامی 
اســرائیل در برابر ایران نباشد، پس دلیل بزرگ تری در افق وجود دارد: برنامه 
هسته  ای ایران. از زمان فروپاشــی برنامه جامع اقدام مشترک – که به عنوان 
توافق هســته  ای ایران نیز شناخته می شــود – تهران به نقطه گریز هسته  ای 
نزدیک  تر شده است. سیاستمداران اسرائیل مدت  هاست که نگران این هستند 
که حتی اگر ایران از ســاح  های هســته  ای برای حمله مســتقیم به اسرائیل 
استفاده نکند، ایران دارای ســاح هسته  ای جسارت بیشتری برای حمایت از 
نیروهای محور مقاومت در منطقه خواهد داشت. برای بسیاری از اسرائیلی  ها، 

حمله آخر هفته گذشته ایران تنها چنین ترس  هایی را تقویت کرده است. 
از دیدگاه خود اسرائیلی  ها، آنها باید به حمات خود به اهداف ایرانی ادامه دهند، 
حتی اگر انگیزه  های مشکوک سیاســی، تفکر بازدارندگی مبهم یا احساسات 
خام و ســاده را کنار بزنیم. تا زمانی که اسرائیل و ایران درگیر نزاع هستند، به 
ضربات متقابل خود ادامه خواهند داد؛ مهم نیســت که ایالات متحده و سایر 
متحدان به اســرائیل توصیه کنند تا از تشدید تنش جلوگیری کند. در نهایت، 
اگر ایالات متحده و اروپا بخواهند شانس یک جنگ منطقه  ای در خاورمیانه را 
از بین ببرند، باید کاری در مورد برنامه هسته  ای   انجام دهند. در غیر این صورت، 

درگیری ادامه خواهد یافت. 

سرمقاله

توضیحات بانکی پور 
درباره برخی مفاد لایحه حجاب: 

تمام دوربین های ادارات دولتی
و خصوصی باید به فراجا وصل شود

امیرحســین بانکی پور در گفت وگویی با رجانیوز گفت: در 
لایحه حجاب و عفاف تمام دوربین هــای ادارات دولتی و 

خصوصی باید به فراجا وصل شوند.
به گفته این نماینده مجلس، کسی که کشف حجاب کند، 
بار اول یک و نیم میلیون تومان جریمه می شــود، بار دوم، 
۳ میلیون تومان که بعد از ســه هفته باید ۴ و نیم میلیون 
تومان پرداخت کند. بار سوم، فرد به محاکم قضایی ارجاع 
می شــود که مجازات های ســختی بــرای آن پیش بینی 

کرده ایم .
بانکی پور با اشاره به اینکه الان حداکثر ۱۰ درصد جامعه 
بی حجاب یا بد پوشش اســت، خاطر نشان کرد: با اجرای 
ایــن قانون این میزان به کمتــر از یک درصد کاهش پیدا 
می کند، چون بخش زیادی از این ها معاند نیســتند بلکه 

جوگیر و... بوده اند.
وی بــا تاکید بر اینکه در ایــن لایحه، وزارت های صمت و 
اقتصاد و شهرداری ها بیشــترین وظیفه را بر عهده دارند، 
گفــت: مجازات تعریف کرده ایم و ضمانت اجرا ها بســیار 

بالاست.
بانکی پور در ادامه افــزود: مالیات های محصولات حجاب 
نیز باید صفر شــود و وزارت اقتصاد هم تســهیات بدهد؛ 
همچنین تبدیل شدن بوستان ها به بوستان های اختصاصی 
بانوان و تغییر کتاب های درسی در تمام مقاطع در دستور 

کار قرار دارد. 

خبر مهم یک نماینده مجلس 
از متناسب سازی حقوق بازنشستگان

حاجــی بابایی گفت: هر زمانی که احکام جدید از ســوی 
دولت صادر شــد از اول فروردین متناســب سازی حقوق 
بازنشستگان محاسبه شده و ما به التفاوت واریز خواهد شد.
به گزارش تسنیم، حمیدرضا حاجی بابایی رئیس کمیسیون 
برنامه و بودجه با اشــاره به اینکه، متناسب سازی حقوق 
بازنشســتگان از اول فروردین ماه امســال باید اجرا بشود، 
گفت: بودجه آن هم پیش بینی شده، اما اینکه چرا از اول 
فروردین ماه اضافه پرداختی ها صورت نگرفته بدلیل برخی 

موضوعات قانونی است.
رئیس کمیســیون تلفیق بودجه افزود: موضوع ۹۰ درصد 
متناسب سازی حقوق بازنشستگان در برنامه هفتم مصوب 
شده است، یعنی سازوکار اجرایی آن در برنامه هفتم توسعه 

است که هنوز از سوی شورای نگهبان تایید نشده است.
به گفته این نماینده مجلس، برنامه هفتم توسعه، مصوب 
مجلس، یکبار از شــورای نگهبان اعاده شده، بر این اساس 
بــه تازگی برخی مــواد را مصوب کردیــم و برنامه هفتم 
مصوب باردیگر به شــورای نگهبان خواهــد رفت تا دیگر 
ایرادی نداشته باشد. رئیس کمیسیون تلفیق بودجه گفت: 
بر این اســاس وقتی برنامه هفتم توســعه تبدیل به قانون 
بشود، دولت مکلف است احکام جدید حقوق بازنشستگان 
را نیــز صادر کند. حاجی بابایی گفت: هر زمانی که احکام 
جدید از ســوی دولت صادر شد از اول فروردین متناسب 
سازی حقوق بازنشســتگان محاسبه شده و ما به التفاوت 

واریز خواهد شد.

محمدعلی محسنی  بندپی:
در مجلس با دولت رودربایسی داشتیم

محمدعلی محســنی  بندپی، نماینده نوشــهر و چالوس 
در مجلــس، در خصــوص اینکه چرا اقتصاد و معیشــت 
مردم روزهای خوبی را ســپری نمی کند گفت: مولفه های 
زیادی باعث شــده تــا حال و روز اقتصاد ایــران و به تبع 
آن معیشــت مردم نامساعد شــود. اگر از نقش تحریم که 
خیلی هم مهم اســت بگذریم مولفه روی کار آوردن افراد 
متعهد که تخصص شان نیاز کشــور است آن طور که باید 
و شاید عملی نشده اســت. به گزارش منیبان، وی افزود: 
باید سیاســی  کاری را در کشور کنار گذاشت. معنی ندارد 
فردی که متخصص است و دلش برای ایران می سوزد را به 
خاطر اینکه افکارش با افکار دولت در زاویه اســت کاماً از 

خدمتگزاری محروم کنیم.
عضو مجمع نمایندگان اســتان مازنــدران تصریح کرد: ما 
بایــد در گزینش مدیران یک اصــل را رعایت کنیم و آن 
هم اعتقاد فرد به نظام جمهوری اســامی ایران است. اگر 
در برخــی مباحث فکری، فرد با مدیران ارشــد و تصمیم  
گیر دولت اختافاتی داشت نباید کنار گذاشته شود چون 
همه ایرانی هستیم و رشد و شکوفایی کشور و بهبود سطح 
زندگی مردم را می خواهیم. در دســت داشتن قدرت نباید 
ابزاری برای خودی و غیرخودی کردن افراد در پست های 
مدیریتی شــود. محســنی بندپی اظهار کرد: ایران کشور 
پر منابعی اســت، اما مدیریت بر منابع یکی از مولفه های 
هنرنمایی مدیر اســت. مدیریت منابع کار ساده ای نیست 
اتفاقاً حالا که اقتصاد ما مشکل دارد باید مدیران هنرمند، 

توانا و با افکار مختلف بر سر کار بیایند.
نماینده نوشــهر در مجلس گفت: من در شکل گیری وضع 
موجود مجلس یازدهم را مقصر می دانم و یکی از انتقادات 
من به این مجموعه که خودم یکی از آن افراد هستم تمرکز 
زیــادی بر تصویب قوانین و غفلت از نظارت اســت. ما در 
مجلس با دولت رودربایسی هایی داشتیم که حقیقتاً قابل 
قبول نبود. او افزود: در مجلس یازدهم جا داشــت وزرای 
بیشــتری اســتیضاح می شــدند و هنوز هم این ضرورت 
حس می شــود. در دولت وزرایی روی کار هستند که واقعاً 

کارآمدی آن چنانی برای کشور و مردم ندارند.
عضو کمیســیون بهداشــت و درمان مجلس تصریح کرد: 
مجلــس یازدهم از ابتــدای کارش موضوعات اقتصادی را 
در دســتور کار خود قرار داد و واقعاً رفتیم به ســمتی که 
بی عدالتی ها را شناســایی و برای رفع آن تاش کنیم ولی 

اولویت بندی های دولت توام با اشکال بود.

تصویب ردیف بودجه مستقل برای 
بخشی از هزینه های دیوان عالی کشور

حجت الاســام منتظری گفت: پرونده های وارده به دیوان 
عالی کشور با موضوع خانواده در فروردین ماه بیش از ۸۰۰ 
فقره بوده اســت که بخش عمــده آن مربوط به اختافات 
خانوادگــی و طاق اســت که باید در این زمینه آســیب 
شناسی شود. به گزارش ایلنا به نقل از روابط عمومی دیوان 
عالی کشور، جلسه کارگروه تخصصی رؤسای شعب دیوان 
عالی کشور با عنوان بررسی موضوع وکیل در مرحله فرجام 
خواهی با حضور حجت الاســام والمسلمین محمدجعفر 
منتظری برگزار شد. حجت الاسام محمدجعفر منتظری 
در این جلسه با گرامیداشت روز معلم، به بخشی از سخنان 
امام راحل )ره( درباره شــهید مطهری اشاره کرد و اظهار 
داشت: »خدمتی که استاد شهید مطهری به نسل جوان و 

جامعه نموده کم نظیر است. 

مجلس

عدلیه

نماینده مردم مرودشت در مجلس گفت: 
اینکه الان دولت با مجلس و به ویژه آقای 
که  مختلفی  مسائل  درخصوص  قالیباف 
مردم شاهد آن هســتند اختلاف پیدا 
کرده دقیقا برای ریاست دور بعد مجلس 

است.
جال رشیدی کوچی، نماینده مردم مرودشت 
در مجلس شورای اسامی در گفت وگو با ایلنا، 
در پاسخ به این سوال که »در هفته های اخیر 
بحث های پرچالشی بر سر مسائل ارزی میان 
دولت و مجلس به وجود آمد، به نظر شما این 
اختافات تا چه اندازه جدی اســت؟«، گفت: 
دولت خودش را از هر اشتباهی مبرا می داند یا 
اگر هم مبرا نمی داند علی الظاهر و به صورت 
دکوری صحبت هایی درخصوص اســتقبال از 
انتقاد مطرح می کند که برای همه مشــخص 
است، ما با یک دولت تمامیت خواه و غیرقابل 
انتقاد مواجه هستیم. وی ادامه داد: اینکه الان 
هم دولت با مجلــس و به ویژه آقای قالیباف 
درخصوص مسائل مختلفی که مردم شاهد آن 

هستند اختاف پیدا کرده دقیقا برای ریاست 
دوره بعد مجلس اســت. یعنی در مسائلی که 
دارد مطرح می شــود نگاه من این اســت که 
به دنبال این هســتند که بر ریاست مجلس 
دور بعد اثرگذار باشــند و مــن فکر می کنم 
که ریاست آقای قالیباف برای دولت مطلوب 
نباشد. رشیدی کوچی خاطرنشان کرد: اینکه 
می گویم دولت، به معنای کل شــاکله دولت 
نیســت، برخی هــا در دولت آقای رئیســی 
آن هایی که باعث آســیب اول به خود آقای 
رئیســی هستند و بعد به مملکت؛ دست های 
پشــت پرده ای که از نزدیکان ایشان هستند، 
بعضی از اقوام نســبی و سببی آقای رئیسی؛ 
این ها با تفکر خامی که دارند فکر می کنند این 
اقدامات به نفع آقای رئیسی و یا کشور خواهد 
بود که قطعا اینطور نیست، به نظرم عقا باید 

برای حل این مشکل چاره اندیشی کنند.
روایت دست های پشت

پرده در انتخابات
عضو کمیسیون امورداخلی کشور و شوراها در 

پاســخ به این سوال که »فکر می کنید آن ها 
دنبال حاکم کردن کــدام جریان در مجلس 
آینده هســتند؟«، عنوان کــرد: ببینید این 
بحثی که مطرح می کنم اثبات شدنی نیست، 
اما به وضوح مشــخص است که در انتخابات 
مجلس اعمال نفوذ زیادی شــکل گرفت، چه 
الان و چه در بحــث تایید یا ردصاحیت ها 
شاهد بودیم افرادی که به نظر می رسید طبق 
نظر نهادهای امنیتی نباید تایید می شــدند، 
اما با رایزنی هایــی از طرف همان افرادی که 
اشاره کردم تایید شــدند. حتی ما افرادی را 
داشتیم که محکومیت قطعی در پرونده شان 
بود، اما چــون نزدیک به تفکر دولت بودند و 
باید در این مجلس حضور داشــته باشــند؛ 
مشاهده کردیم که تایید شــدند. وی افزود: 
اما یک عــده ای هم که منتقد دولت بودند یا 
ردصاحیت شدند یا در انتخابات به مشکات 
جدی برخوردند، من یکــی از این ها را مثال 
می زنم، آقای مهدی عسگری ایشان در تهران 
ثبت نــام کرد ولی به او اجازه ندادند که برود 

کرج و مجبور شد در تهران رقابت کند که اگر 
کرج بود به نظرم قطعا ایشان رأی می آورد. در 
مجموع یک عده ای را ردصاحیت کردند، یک 
عده را به این شکل مدیریت کردند و در مورد 
یک عده ای هم شاید با شیوه های دیگری که 
می شد بر انتخابات اثر گذاشت و دخالت کرد، 
اقدام کردند و از مسیر کنار زدند؛ واقعا دست 
آن افراد نزدیک به دولت در انتخابات مشهود 

بود ولی خب قابل اثبات نیست.
تلاش دولت برای نزدیک کردن 
ریاست مجلس به جریان پایداری

نماینده مردم مرودشت در مجلس ادامه داد: 
نکتــه دیگر اینکه به نظرم می آید که دولت و 
در واقع آن افراد خیلی تاش خواهند کرد که 
ریاســت مجلس را به جریان پایداری نزدیک 
کنند.  چون جریان پایداری و بعد دانشــگاه 
امــام صادقی هــا به آن افــراد خیلی نزدیک 
هســتند و من امیــدوارم که ایــن اتفاق رخ 
ندهد، بــه نمایندگان دوره دوازدهم و عقای 
دوره آینــده امید دارم کــه این اتفاق محقق 
نشود.رشــیدی کوچی در پاسخ به این سوال 
که »چقدر احتمال می دهید ریاست در سال 
اول به قالیباف داده شود تا کاندیدای ریاست 
جمهوری نشــود و بعد در سال دوم او را کنار 
بزننــد؟«، گفت: این یک تحلیل اســت، من 
نگاهم بر این است که آقای قالیباف کاندیدای 
ریاســت جمهوری نخواهد شد و نگاهش به 

تداوم فعالیت در ریاست مجلس باشد.
اما درباره ریاست ایشان فکر می کنم که آقای 
قالیباف ســال اول با یک رأی پایین نه با آن 
آرایی کــه در مجلس یازدهم کســب کرده 
بودند ریاســت مجلس را در اختیار داشــته 
باشــد اما ســال های دوم و سوم را نمی دانم. 
عضو کمیســیون امورداخلی کشور و شوارها 
خاطرنشــان کرد: به نظرم می آید یک سری 
افرادی که اشــاره کردم به شــدت به دنبال 
ایجاد تنش در مجلس باشند، امیدوارم مجلس 
دوازدهم به این ســمت و سو نرود، اما شواهد 
و قرائن نشان می دهد که حواشی اش بر متن 

حتما غلبه خواهد کرد.

رشیدی کوچی مطرح کرد

اختلاف دولت و مجلس بر سر ریاست دوره بعد پارلمان
در انتخابات مجلس از سوی دولت اعمال نفوذ زیادی شکل گرفت

نشســت خبری هــادی طحــان نظیف، 
سخنگوی شورای نگهبان با حضور اصحاب 

رسانه صبح دیروز )یکشنبه( برگزار شد.
به گزارش ایلنا، طحان نظیف در ابتدای ســخنان 
خود گفت: ۱۰ طرح و لایحه، ۵ اساســنامه و ۳ 
اســتعام دیوان عدالت اداری در شورای نگهبان 

مورد بررسی قرار گرفت و پاسخ داده شد.
وی افزود: بر این اســاس طرح ســاماندهی بازار 
زمین، مسکن و اجاره بها که از سال گذشته میان 
مجلس و شــورای نگهبان در رفت و آمد بود، در 
نهایت خاف موازین شرع و قانون اساسی شناخته 
نشد. ســخنگوی شــورای نگهبان در ادامه بیان 
کرد: دو طرح تامین مالی تولید و زیرســاخت ها 
و استفســاریه ماده ۵ قانون بیمه های اجتماعی 
کارگران ساختمانی و همچنین لایحه دو فوریتی 
تمدید امرای قانون اساسنامه شرکت ملی پست و 
لایحه ارجاع اختاف توانیر و شرکت گنت ترکیه 
به داوری خاف موازین شــرع و قانون اساســی 

شناخته نشد.
وی افزود: ۳ اســتعام از دیــوان عدالت اداری از 
سوی فقهای شــورای نگهبان مورد بررسی قرار 
گرفته اســت کــه دو مورد از این مــوارد خاف 
موازین شــرع شناخته نشد و یک مورد بر خاف 

موازین شرع تشخیص داده شد.
طحان نظیف درباره بررســی اعتراض داوطلبان 
دربــاره انتخابات دور اول انتخابات مجلس گفت: 
بارها گفتیم که برابر احکام قانونی اگر داوطلبان 
شــکایات دارنــد از طرقی که اعام شــده انجام 
شود. تعدادی شکایت به دست ما رسید با شکات 
جلساتی داشتیم اسناد و  مدارک را دریافت کردیم 
و بعضی جاها بازشــماری آرا انجام شــد و همه 
تغییرات را بررســی کردیم.. بررســی ما به اتمام 
رسیده صحت انتخابات در تمام حوزه ها به تایید 

رسیده و بحث پایان یافته است.
وی دربــاره صحبت های روحانــی درباره دلایل 
ردصاحیت خود گفت: بررسی صاحیت اعضای 
خبرگان برعهده فقهای شــورای نگهبان است و 
تاکید این عزیزان همیشــه بر اجرای قانون بوده 
این حرف هــا هم تازگی ندارد ظاهرا برخی وقتی 
تایید می شوند سطح درک اعضای شورای نگهبان 

بالاست وقتی هم رد می شوند نظر دیگری دارند.

سخنگوی شورای نگهبان در پاسخ به این سوال 
که چرا دلایل به صــورت علنی به آقای روحانی 
داده نمی شود یا مهر محرمانگی برداشته نمی شود 
تا نســبت به انتشــار آن در عموم اقــدام کند، 
گفت: این موضوع بارها گفته شــده که دلایل رد 
صاحیت به افراد اعام می شود و انتشار عمومی 

آن نیاز به مجوز و مصوبه مجلس دارد.
وی دربــاره اینکــه آیا دلایل دیگــری درباره رد 
صاحیت آقای روحانی مطرح بوده یا خیر، گفت: 
تایید صاحیت خبرگان بر عهده فقهای شورای 
نگهبان است. اطاع رسانی به صورت مکتوب بوده 
و موارد دیگر هم بوده که به ایشــان اعام شده و 

آن مواردی که اعام شد، دقیق نبوده است.
طحان نظیف درباره آخرین بررسی لایحه حجاب 
و عفاف گفت: اخیــرا اصاحیه مجلس را در این 
خصوص دریافــت کردیم و در حال رســیدگی 
هستیم هنوز بررســی به اتمام نرسیده است. تا 
ایــن جای کار برخی از ایرادات شــورای نگهبان 
همچنــان به قوت خود باقیســت که عمدتا این 

موارد شامل مواد ۴۷ و ۴۸ است.
وی درباره دور دوم انتخابات و اینکه شــیوه های 
نظارت انتخابــات به چه صورتی اســت، گفت: 
تمهیداتی پیش بینی شــده و آموزش هایی برای 
عوامل نظارتی و اجرایی صورت گرفته است. رای 
دادن قبا به صورت کاغذی بود امروز با یک کارت 
اعتباری هم می شــود به صورت الکترونیکی رای 
داد. طحــان نظیف درباره مصوبــه مجلس برای 
متناسب سازی حقوق بازنشستگان گفت: ما نسبت 
به این موضوع ایرادی نداشتیم و تایید آن را قباً 
اعــام کردیم، اما ما درباره لایحــه برنامه هفتم 
ایــرادات و ابهامات دیگری داشــتیم که در حال 
رفت و آمد میان مجلس و شورای نگهبان است و 
پس از رفع این ایرادات لایحه به طور کامل اباغ 
می شود. سخنگوی شورای نگهبان درباره حذف 
مصوبه مجلس درباره معافیت مشمولان دارای ۲ 
فرزند و بیشــتر و بالای ۳۵ سال در لایحه برنامه 
هفتم توسعه گفت: ضوابط قانونی در این خصوص 
داریــم که برای اعام نظر بایــد مورد توجه قرار 
بگیرد. با بررسی ها  و استعاماتی که انجام دادیم، 
با این موضوع اعام مغایرت شد و مجلس شورای 

اسامی این مصوبه را حذف کرد.

مراســم پایانی رویداد فناورانه و نوآورانه 
)چــادرو( با معرفی و تقدیــر از 1۰ طرح 
برگزیده در محورهای زنجیره ارزش فولاد، 
انرژی، آب  و محیط زیست، هوشمندسازی 
و تحول دیجیتال و در نهایت اعلام ۳ تیم 
کار  به  رویداد چادرو  دوره  نخستین  برتر 

خود پایان داد.
رویداد جــذب ایده ها و طرح هــای فناورانه و 
نوآورانــه مرکز نوآوری نوچــاد  همزمان با روز 
جهانی کارکر ۱۲ اردیبهشــت ۱۴۰۳ در آمفی 
تئاتــر مجتمع معدنی و صنعتــی چادرملو و با 
حضور معاون وزیر صمت و رئیس هیات عامل 
ایمیدرو و جمعی از مقامات کشوری و استانی، 
اساتید دانشگاهها، دانشــجویان، پژوهشگران، 
شرکت  های استارتاپ و مدیران چادرملو برگزار 

گرید. 
در نخســتین دوره رویداد چادرو  از  ۷۰ ایده و 
طرح فناورانه و نوآورانه ارائه شده در نهایت ۱۰ 
طرح برگزیده معرفــی و از بین این طرح ها ۳ 

طرح برتر معرفی گردیدند.
براساس همین گزارش، میرسینا امیرشنوا مدیر 
مرکز نــوآوری چادرملو و دبیــر رویداد چادرو 
به عنوان نخستین ســخنران با تاکید بر اینکه 
نوچــاد برند نوآوری چادرملو و مســیری برای 
آغاز تحولی بــزرگ در اکوسیســتم چادرملو 
اســت، گفت: نوچاد اسم رمزی برای یک پیوند 

بلندمدت با بخش معدن است.
وی با تشکر از مدیرعامل چادرملو برای حمایت 
از این مرکز گفــت: در حقیقت مدیریت عالی 
این شــرکت با ایجاد فضای باز و مهندســان با 
انگیزه معمار نوچاد است. اگر اعتماد مدیرعامل 
چادرملو نبود این مرکز بعد از یک سال به این 

نقطه نمی رسید.
امیرشنوا با تاکید بر اینکه نوچاد برند  چادرملو و 
مسیری برای آغاز تحولی بزرگ در اکوسیستم 
چادرملو اســت، افزود: با وجود اینکه در آغاز، 
راه انــدازی ایــن مرکز ســخت بود امــا چراغ 

امیدواری در مسیر پیشرفت روشن بود.

وی بــا تاکید بر اینکه ۳۵ تیــم با مرکز نوچاد 
در یک سال اخیر همکاری کردند، تصریح کرد: 
فراخــوان دور بعدی رویــداد هفته های آینده 
منتشر خواهد شد. مهندس امیرعلی طاهرزاده 
مدیرعامل شــرکت معدنی و صنعتی چادرملو 
نیز در مراسم اختتامیه نخستین رویداد چادرو 
گفت: پلتفرم نوچاد بــا حمایت از پایان نامه ها، 
تولیدات دانش بنیان ها و پروژه ها ایجاد شــده و 
مرکز نوچاد به عنوان سکوی سرمایه گذاری در 

پارک علم و فناوری یزد تاسیس شد.
وی ادامه داد: آنچه در بخش بومی سازی نوچاد 
انجام شده اســت تولید ۱۴۶۳ قطعه یدکی و 
مواد اولیه در ســال گذشته که با صرفه جویی 
ارزی ۴۷/۸ میلیون یورویی همراه اســت و این 
امر نشــان دهنده رشــد ۷۶درصدی در تعداد 
قطعــات اولیه و رشــد۹۱ درصــدی در مبلغ 
صرفه جویی ارزی نسبت به سال۱۴۰۱  می باشد.

مدیرعامــل چادرملو اظهارداشــت: مهمترین 
فعالیــت مجموعه نوچاد صدور ضمانت ها، انواع 

تسهیات و کارگزاری مالی است.
وی درخصــوص کچاد گفت: چادرملو به لحاظ 
ارزش بــازار با ۱۴۵ هزار میلیارد تومان جز ۳۰ 
شرکت فعال در بورس می باشد. این مجتمع در 
بخش های گسترده ای از اکتشــاف، استخراج، 
تولیــد گندله، فولاد و آهن اســفنجی فعالیت 
دارد و موقعیت های زیادی را برای مجموعه های 

نوآور ایجاد کرده است.
تحول در صنعت معدن

 با جذب نخبگان و دانش بنیان ها
رئیس هیات عامل ایمیدرو گفت:  پیشرفتی که  
سال های  اخیر در صنعت معدن صورت گرفته 
اســت بدون حضور افراد نخبه و شــرکت های 

دانش بنیان ممکن نبود.
محمدرضــا موثقی نیــا، معاون وزیــر صمت و 
رئیس هیات عامل ایمیدرو در حاشــیه مراسم 
اختتامیه نخســتین رویداد چادرو که از سوی 
شرکت معدنی و صنعتی چادرملو برگزار گردید، 
در گفت وگو با خبرنــگاران گفت: این رویداد ها 

از این جنبه می تواند اهمیت بســیار زیادی 
داشــته باشــد که امروزه فاصله  فناوری کشور 
با سایر کشــورهای پیشرفته بسیار زیاد شده و 
نمی توانیم با روش های معمول این فاصله را پر 
کنیــم به ویژه این که تحریم هســتیم و برای 
کمک به اقتصاد کشور و کاهش اثرات تحریم ها 
در اقتصاد، حتما باید از نظرات اندیشــمندان و 

خبرگان استفاده کنیم.
وی افــزود:  در این رویــداد جوانان خوش فکر 
شناسایی شــده و وارد چرخه اقتصاد و صنعت 
می شــوند که حرکت بسیار مثبتی برای کشور 
اســت و این هنوز در ابتدای مسیر قرار دارد و 
باید عاوه بر شناســایی نخبگان زمینه و بستر 
مناسب برای رشد فعالان این حوزه را نیز فراهم 

کنیم.
معــاون وزیــر صمــت درخصــوص حضــور 
مجموعه هــای دانش بنیان در این رویداد بیان 
کــرد:  آمارهــای متفاوتی در ایــن زمینه ارائه 
می شــود اما مسئله مهم پیشــرفتی است که 
در ســال های اخیر در حــوزه صنعت،  فناوری 
و اقتصادی کشــور شــاهد آن بودیــم و بدون 
حضور شــرکت های دانش بنیان،  افراد خبره و 
دانشگاهیان میسر نبود و امیدوارم در سال های 
آتی بتوانیم با سرعت بیشتری روند رو به رشد 
خود را ادامه دهیم و در نهایت اثر آن را در رشد 

و توسعه کلی کشور شاهد باشیم.
موثقی نیا درخصوص مشوق های دولت در این 
حوزه اظهارداشــت:  دولت مشــوق های زیادی 
را در نظر گرفته اســت، مشوق هایی به صورت 
معافیت های مالیاتــی و وام های کم بهره برای 
حضــور نخبگان در صنعت و فنــاوری تعریف 
کردیــم، ضمن اینکــه ســازمان های مرتبط 
بــا صنعت و معدن موظف شــدند بخشــی از 
درآمدشــان را به این بخش اختصاص دهند و 
تقریبا تمام نهاد های تصمیم گیر برای رشد این 

حوزه بسیج شدند.
معاون وزیر صمت در پایــان درخصوص تاثیر 
رویــداد جذب ایده هــای فناورانــه بر کاهش 
چالش های معــدن بیان کــرد: در این رویداد 
تعداد قابــل توجهی پروژه و نمونه ســازی به 
بهره برداری رسیده اما کافی نخواهد بود و برای 
اینکه به رشــد ۱۳درصدی معدن کشور که در 
برنامه هفتم توسعه پیش بینی شده برسیم باید 

تاش های بیشتری انجام دهیم.  
گفتنی اســت مراســم پایانی رویــداد جذب 
ایده هــای برتر)چادرو( از ســوی مرکز نوآوری 
چادرملو در ســالن آمفی تئاتر مجتمع معدنی 
این شــرکت، با حضور ایده پــردازان، مقامات 
کشــوری و اســتان یزد، اســاتید دانشگاه ها، 
دانشــجویان و  مدیران چادرملو برگزار شد که 
ضمن معرفی ۱۰ طرح برتر،۳ تیم اول تا ســوم 

این رویداد نیز معرفی شدند.

معرفی طرح های برگزیده نخستین رویداد »چادرو«

انتقاد عباس عبدی 
از ممنوعیت دوباره ورود زنان به ورزشگاه ها

فعال سیاســی اصاح طلب در توئیتی نوشت: مردها فحاشی می کنند زنها را 
محروم می کنند. این خاصه سیاستگذاری علیه زنان است.

عباس عبدی فعال سیاسی اصاح طلب در شبکه اجتماعی ایکس نوشت:»مردها 
فحاشی می کنند زنها را محروم می کنند. این خاصه سیاستگذاری علیه زنان 

است. خوب اگر جرات دارید مردان را محروم کنید.«

واکنش حاجی میرزایی 
به اظهارات صحرایی درباره سند ۲۰3۰

وزیر پیشین آموزش و پرورش به اظهارات وزیر فعلی این وزارتخانه درباره سند 
۲۰۳۰ واکنش نشان داد.

به گزارش ایلنا، محسن حاجی میرزایی وزیر پیشین آموزش و پرورش در شبکه 
اجتماعی ایکس نوشت:

جناب آقای صحرایی
حفظ صندلی لرزان وزارت و پوشاندن ناکارامدی ها ارزش آن را ندارد که شأن 

و شرافت انسانی خود را پایمال کنیم. 
آنچه درباره ســند ۲۰۳۰ و سند تحول در دولت قبل گفته اید نادرست است و 
تعدی در حق کســانی که دلسوزانه و مجدانه برای تحقق تحول در آموزش و 

پرورش تاش کرده اند. از خدا پروا کنید.

سوشیال



وزیر بهداشت درمان و آموزش پزشکی 
در واکنش به مسمومیت الکلی جمعی از 
انتظارمان  ما  گفت:  شیراز  در  پزشکان 
عالمانی  و  دانشمندان  وقتی  است  این 
داریم که خودشان عوارض را می بینند 

خودشان به آن عوامل استناد کنند، به 
آن عمل هم بکنند. وقتی می گویند عالم 

بدون عمل همین است.
بهرام عین الهی در گفت وگــو با ایلنا، درباره 
مســمومیت الکلــی اخیر بــرای جمعی از 

پزشکان در شیراز گفت: کا در علم پزشکی 
مصــرف ۲ دو چیز را همه عالمان پزشــکی 
انکار می کنند و من هم جدا از مسائل شرعی 
صحبت می کنم. امروزه می گویند بســیاری 
از بیماری ها ناشــی از مصرف سیگار است و 

می گویند تقریبا تمام اعضای بدن می تواند از 
مصرف سیگار دچار عارضه شود و متاسفانه 
می بینیم بعضی ها سیگار می کشند و بعضی ها 
خودشــان ممکن است جزو پزشکان باشند، 

الکل هم همین طور است.

واکنش وزیر بهداشت به ماجرای مسمومیت پزشکان در شیراز

واکنش سخنگوی شورای نگهبان به اظهارات روحانی:

موارد ردصلاحیت حسن روحانی متعدد است


